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Interpelacja

w sprawie możliwości ubiegania się o środki z Funduszu Dróg o
Znaczeniu Obronnym

Szanowny Panie Prezydencie

w związku z funkcjonowaniem wojskowego Funduszu Dróg o Znaczeniu
Obronnym - mechanizmu wspierającego budowę, przebudowę i modernizację
dróg istotnych z punktu widzenia obronności państwa - zwracamy się z
uprzejmą prośbą o przeanalizowanie możliwości ubiegania się o środki z tego
funduszu.

Podczas naszego niedawnego spotkania z przedstawicielami Wojskowego
Zarządu Infrastruktury w Poznaniu, pojawiła się informacja o istnieniu
wspomnianego funduszu oraz gotowość strony wojskowej do podjęcia
współpracy z Miastem w zakresie modernizacji miejskich dróg położonych w
sąsiedztwie lotniska wojskowego na Krzesinach.

Uważamy, że warto podjąć rozmów z właściwymi instytucjami wojskowymi,
które mogłyby stanowić podstawę do złożenia wniosku o środki z funduszu.

Dlatego prosimy o informację, czy Miasto rozważa taką możliwość lub prowadzi
już działania w tym zakresie. W przypadku braku dotychczasowych inicjatyw,
zachęcamy do ich podjęcia - szczególnie w kontekście modernizacji dróg
miejskich w sąsiedztwie infrastruktury wojskowej.
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